
 

Ekerö 18 februari 2022

Interpellation till Barn- och utbildningsnämndens ordförande Sivert 
Åkerljung

Angående klagomålsärenden som ställs till nämndens ledamöter och som 
inte delges dem. 

Bakgrund
Under den senare delen av 2021 fick vi av kommuninvånare veta att de ställt brev via mail till 
oss ledamöter i barn-och utbildningsnämnden, men som inte delgetts ledamöterna. Vi ställde 
därför en övrig fråga vid nämndens arbetsutskott den 14 december och fick till svar att varken 
du som ordförande eller någon på förvaltningen kände till dessa brev. Vi fick i efterhand veta 
att dessa mail gått till klagomålshanteringen. Vi ansåg att detta var allvarligt och begärde 
därför att lyfta ett ärende som ett nämndinitiativ för beslut om – Att klagomålsärenden av 
arbetsmiljökaraktär skulle redovisas till nämnden. Vi som ledamöter för Öpartiet i nämnden 
blev därför väldigt förvånade över att samtliga ledamöter från kommunens partier röstade för 
avslag vid en begäran om votering. 

Öpartiet vill genom denna interpellation påvisa nämndens ansvarsskyldighet. 

Med hänvisning till ovanstående vill jag ställa följande frågor. 

Frågor:
- Anser du som ordförande i nämnden, att klagomålsärenden som skickas till nämnden 

av kommuninvånare inte ska delges nämndens ledamöter?

- I och med att Öpartiets begäran att klagomålsärenden av arbetsmiljökaraktär ska 
redovisas till nämnden avslogs vill vi veta. Hur anser du dessa klagomål ska komma 
till nämndens ledamöter?

Desirée Björk

Öpartiet


